

10D7N

EXTRAORDINARY EUROPE

非凡
欧洲

Switzerland | Liechtenstein |
Austria | Dolomites, Italy

瑞士 | 列支敦士登 | 奥地利 |
多洛米蒂, 意大利



Extraordinary Europe Travel Guide

非凡欧洲旅游指南

Dear Valued Guest,

Are you ready to embark on an extraordinary European journey? Our exclusive itinerary will take you to unforgettable destinations.

From the historic yet modern city of Innsbruck, Austria, to the breathtaking Dolomites, every scene is like a painting. The grandeur of the Matterhorn and the romantic canals of Venice will be revealed along this route, offering you unparalleled visual and emotional experiences.

With detailed services and comfortable accommodations, we ensure that every moment is a cherished one. Choose this itinerary, and you're not just traveling—you're embarking on a profound exploration of both your spirit and senses.

亲爱的贵宾：

准备好开启一段非凡的欧洲之旅吗？我们独家设计的行程，将带您走进那些难以忘怀的目的地。

奥地利的因斯布鲁克，这座古老而充满现代气息的城市，直到令人心动的多洛米蒂山脉，每一处风景都如诗如画。马特洪峰的雄伟、威尼斯的浪漫水道都将在这条线路中一一呈现，为您带来无与伦比的视觉与心灵震撼。

提供细致的服务和舒适住宿，确保每一刻都是美好的时光。选择这条线路，您不仅是旅行，更是一次全新的心灵与感官的深度探索。



Venice 威尼斯





Les Celliers de Sion, Wine Tasting
锡永酒庄, 品酒

10D 7N

EXTRAORDINARY EUROPE

SWITZERLAND | LIECHTENSTEIN | AUSTRIA | DOLOMITES, ITALY

DAY 01 KUL ✈️ GENEVA, SWITZERLAND

- Depart to Geneva, Switzerland's most cosmopolitan city.

DAY 02 ARRIVED GENEVA (MOB/LL/LD)

- Walking city tour: Lake Geneva, The Flower Clock, Red Cross Building and Palais des Nations.



- **Patek Philippe Museum** is a treasure trove for watch enthusiasts, founded in 2001. (If close on Bank Holidays, we will arrange alternative to replace)

DAY 03 GENEVA - 130KM - SION - 70KM - TASCH 🚂 ZERMATT (HB/LL/AD)



- Wine tasting at **Les Celliers de Sion**; it was founded jointly by the two historic wineries, Bonvin 1858 and Varone.
- Explore the **Lac Souterrain de St-Léonard**, it is the largest natural, navigable underground lake in Europe.
- Take a shuttle train to Zermatt from Tasch, then walk to hotel for check-in.

DAY 04 ZERMATT 🚂 TASCH - 100KM - INTERLAKEN - 20KM - MEIRINGEN (HB/LL)



- **Return ticket** for Zermatt - Gornergrat by train, including entrance to **Zoom the Matterhorn**.
- Leisure time in Interlaken walking around to discover this beautiful town.

DAY 05 MEIRINGEN - 180KM - VADUZ, LIECHTENSTEIN - 170KM - INNSBRUCK, AUSTRIA (HB/PKD)

- Vaduz is small and charming, so take a quiet stroll during your free time to experience the tranquility of the foothills of the Alps and the unique flavor of a small European country.
- Innsbruck walking orientation tour: Golden Roof, Hofburg Innsbruck, Old Town, Maria-Theresien-Straße.

DAY 06 INNSBRUCK - 100KM - ORTISEI, DOLOMITES - 30KM - SANTA MADDALENA FUNES - 40KM - BOLZANO - 25KM - DOLOMITES REGION (HB/LL/LD)

****Spring / Summer / Autumn Only (Apr - Nov)**

- Return ticket for Ortisei - Alpe di Siusi by cable car (Subject to weather condition)
- Easy short hiking to view point of Geisler Mountains and Santa Maddalena Church.

****Winter Only (Dec - Mar)**

- **(Optional) Ski Fun @ Estimate EUR140 per person** (Rate subject to change)
- You will have free and easy time, if you are not joining the optional.

DAY 07 DOLOMITES REGION - 170KM - VERONA, ITALY - 110KM - VENICE MESTRE (HB/LL/CD)



- Verona walking city tour: Arena di Verona, Juliet's balcony.

DAY 08 VENICE MESTRE - 10KM - VENICE (HB/SPL/LD) - 10KM - VENICE MESTRE



- Taking a motorboat from Tronchetto to San Marco to kick start the journey in Venice.
- Walking Tour: Bridge of Sighs, St. Mark's square, St. Mark's Basilica.
- Enjoy **gondola ride** with musician.
- Venice is famous for its unique glass-blowing craftsmanship, so will visit to **glass blowing factory**.
- **Burano Island**, a gem within the Venetian Lagoon, is like stepping into a painter's vibrant dream.

DAY 09 VENICE - 40KM - NOVENTA DI PIAVE (HB/MOB) - 40KM - VENICE ✈️ KUL

- Enjoy free time shopping at designer outlet - Noventa di Piave.

DAY 10 ARRIVED KUALA LUMPUR

Meal Codes:

*MOB=Meals on Board/HB=Hotel Breakfast/LL=Local Lunch/LD=Local Dinner/AD=Asian Dinner/CD=Chinese Dinner/SPL=Seafood Platter Lunch/PKD=Pork Knuckle Dinner

Disclaimer:

Sequences of itinerary are subject to local arrangement. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.



Glass Blowing Factory
玻璃吹制工厂



10天 7晚

非凡欧洲

瑞士 | 列支敦士登 | 奥地利 | 多洛米蒂, 意大利

第01天 吉隆坡 ✈️ 日内瓦, 瑞士

- 启程前往瑞士国际化的城市-日内瓦。

第02天 抵达日内瓦

(机上用餐/道地午餐/道地晚餐)



- 徒步市区游: 日内瓦湖, 花钟, 红十字会大楼和万国宫。
- 百达翡丽博物馆始建于2001年, 是钟表爱好者的宝库。(如遇银行假日, 我们将安排其他替代)

第03天 日内瓦 - 130KM - 锡永 - 70KM - 塔什 采尔马特

(酒店早餐/道地午餐/亚式晚餐)



- 在锡永酒窖品酒, 这里是由Bonvin 1858和Varone这两家历史悠久的酒庄共同创立的。
- 探索圣莱昂纳德地下湖, 这是欧洲最大的天然可航行地下湖。
- 乘坐接驳火车从塔什前往采尔马特, 随后步行前往酒店办理入住。

第04天 采尔马特 塔什 - 100KM - 因特拉肯 - 20KM - 迈林根

(酒店早餐/道地午餐)



- 采尔马特 - 戈尔内格拉特火车往返票, 含入门票到 Zoom the Matterhorn。
- 漫步在因特拉肯, 享受悠闲时光, 感受这座美丽的小镇。

第05天 迈林根 - 180KM - 瓦杜兹, 列支敦士登 - 170KM - 因斯布鲁克, 奥地利

(酒店早餐/猪时晚餐)

- 瓦杜兹小巧而迷人, 自由活动时不妨静静漫步, 感受阿尔卑斯山脚下的宁静与独特的欧洲小国风情。
- 因斯布鲁克步行游览: 黄金屋顶、因斯布鲁克霍夫堡、老城、玛丽亚 - 特雷西恩大街。

第06天 因斯布鲁克 - 100KM - 奥蒂塞伊, 多洛米蒂 - 30KM - 圣玛达莱娜 - 40KM - 博尔扎诺 - 25KM - 多洛米蒂地区

(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

春夏秋季限定 (四至十一月)

- 含奥蒂塞伊到阿尔卑斯草甸的往返缆车票。(视天气情况而定)
- 短途徒步可轻松到达盖斯勒山和圣玛德莱娜教堂的观景点。

冬季限定 (十二至三月)

- (自费项目) 滑雪乐约每人 EUR140 (价格可能会有变动)
- 没参加自费项目者, 可享受自由活动时间。

第07天 多洛米蒂地区 - 170KM - 维罗纳, 意大利 - 110KM - 威尼斯梅斯特雷

(酒店早餐/道地午餐/中式晚餐)



- 维罗纳城市徒步之旅: 维罗纳竞技场, 朱丽叶阳台。

第08天 威尼斯梅斯特雷 - 10KM - 威尼斯 - 10KM - 威尼斯梅斯特雷

(酒店早餐/海鲜拼盘午餐/道地晚餐)



- 从特隆凯托乘坐摩托艇前往圣马可, 开启威尼斯之旅。
- 徒步之旅: 叹息桥, 圣马可广场, 圣马可大教堂。
- 享受伴随乐手演奏的贡多拉之旅。
- 威尼斯以其独特的玻璃吹制工艺而闻名, 因此安排参观玻璃吹制工厂。
- 布拉诺岛是威尼斯泻湖中的一颗明珠, 宛如走进了一幅色彩斑斓的画作。

第09天 威尼斯 - 40KM - 诺文塔·迪·皮亚韦 - 40KM - 威尼斯 ✈️ 吉隆坡

(酒店早餐/机上用餐)

- 在诺文塔·迪·皮亚韦的设计师奥特莱斯享受购物的自由时间。

第10天 抵达吉隆坡

免责声明:

行程次序以当地旅行社安排为准。行程, 膳食, 住宿, 交通等可能会因不可抗拒因素而更动, 恕不另行通知。



Bridge of Sighs 叹息桥

Must See Attractions



经典地标 深入探索

Carefree
悠游

Enjoy relaxation, truly appreciate the world
享受放松 感慨世界美好

Capture
收获

The color & essence of each journey
旅途中的色彩和精髓

Cozy
温馨

Vibes to create joyful moment together
共创愉悦片刻

瓦杜兹：小巧而迷人 Vaduz: Small & Charming

The capital of Liechtenstein, it is full of tranquil charm and is the ideal location to experience Liechtenstein's blend of tradition and modernity.

是列支敦士登的首都，它充满了宁静的魅力，是体验列支敦士登传统与现代融合的理想地点。



百达翡丽博物馆 Patek Philippe Museum

Wow! Switzerland is famous not only for its majestic snow mountains but also its **excellence watchmaking skills that are admired worldwide!** This museum is one of the world's most important and prestigious horological collections that are dedicated to the history and artistry of watchmaking.

什么！原来瑞士除了壮丽的雪山外，还以其卓越的手表制造工艺享誉全球啊！该博物馆是世界上最重要和最负盛名的钟表收藏馆之一，专门收藏钟表的历史和艺术。

采尔马特 Zermatt

A Swiss mountain town that is forbidden to cars. You will get to spot the snowy mountains on the Toblerone chocolate package - The Matterhorn. Its nearly symmetrical, pyramid-like shape makes it instantly recognizable.

一座禁止汽车进入的瑞士山城。在这你可打卡三角巧克力包装上的雪山 - 马特宏峰。它近乎对称的金字塔形状让人一眼就能认出。



圣莱昂纳德地下湖：奥秘世界 Lac Souterrain de St-Léonard: A secret world

A hidden marvel in the Swiss Alps, stepping into this subterranean wonder feels like entering another world. The cave's ceiling glistens with minerals that catch the light, casting a mysterious glow over the tranquil water below.

瑞士阿尔卑斯山中的一颗隐秘瑰宝，走进这个地下奇观，就像进入了另一个世界。洞穴的顶部闪烁着矿物光泽，微光洒在平静的湖面上，投射出神秘的光影。

多洛米蒂

Dolomites 

A stunning mountain range in northern Italy, part of the Alps, known for their dramatic peaks and unique rock formations. The landscape changes with the seasons—lush and green in the summer and blanketed in snow during the winter, offering different scenic views.

是意大利北部阿尔卑斯山脉的一部分，因其壮丽的山峰和独特的岩石地貌而闻名。它的景色随季节变化而多样，夏季绿意盎然，冬季则被雪覆盖，呈现出不同的魅力。

UNESCO World Heritage Site
联合国教科文组织世界遗产



维罗纳：爱情之城



Verona: The City of Love

A historic Italian city, celebrated worldwide as the setting for Shakespeare's *Romeo and Juliet*. Known as the "City of Love", Juliet's famous balcony attracts romantics from around the world.

是一座历史悠久的城市，以莎士比亚的名剧《罗密欧与朱丽叶》的背景地而闻名于世，被称为“爱情之城”。朱丽叶著名的阳台更吸引了世界各地的浪漫游客。



布拉诺岛：一幅色彩斑斓的画作

Burano Island:
A painter's vibrant dream 

Known for its candy-colored houses that seem to leap from a storybook, Burano creates a scene so dazzling. This tradition is said to date back centuries when fishermen painted their homes in bright hues to easily spot them from the sea and navigate home through the dense, rolling mists of the lagoon.

以糖果般色彩鲜艳的房屋闻名，布拉诺岛仿佛是从童话中走出来的一幕，它所营造的场景是如此令人目眩神迷。据说这种传统可以追溯到几个世纪前，渔民们为了在浓雾中从海上辨认自己的家而将房屋涂上明亮的颜色。



Taste Indulge
味蕾



Raclette Cheese
瑞士特色烤奶酪



Rösti
瑞士薯餅



Austria Pork Knuckle
奥地利猪肘



Risotto
意式烩饭



Squid Ink Spaghetti
墨鱼汁意大利面



Pizza Margherita
玛格丽塔比萨



Seafood Platter
海鲜拼盘



Tiramisu
提拉米苏

Remarks/备注:

All pictures in brochure are for illustration purpose only / 行程上的图片仅供参考



Accommodation 旅宿

☆☆☆☆☆

Embark on a complete journey at 4+5-star hotel, offering a quality & comfortable stay.
全程安排四+五星级酒店, 让您在整个旅程中享受到有质量且舒适的住宿环境。



Four Points by Sheraton



Adlers Hotel Innsbruck



Simi Hotel



Cyprianerhof Dolomiti Resort

STAY 留宿	LOCATION 地点	HOTEL 酒店	RATED 等级
1 Night	Geneva	Movenpick Hotel and Casino or similar	☆☆☆☆☆
1 Night	Zermatt	Simi Hotel or similar	☆☆☆☆☆
1 Night	Meiringen	Dakota Hotel or similar	☆☆☆☆☆
1 Night	Innsbruck	Adlers Hotel or similar	☆☆☆☆☆
1 Night	Dolomites Region	Cyprianerhof Dolomiti Resort or similar	☆☆☆☆☆
2 Nights	Venice Mestre	Four Points by Sheraton or similar	☆☆☆☆☆



Matterhorn, Zermatt
马特洪峰, 采尔玛特

THE SIGNATURE TOURS

Travel Partner:

 thesignaturetours
 The Signature Tours 卓越旅程
 The Signature Tours